
 

 

Skolebestyrelsesmøde 30.10.2019 kl. 17.00-18.30 på skolen 

Forældrerep. 19.00-21.00 på skolen 

 

Næste SB-møde 2. december kl.17.00-19.30 

(kursusforløb) 

 

Mødeleder: Klaus 

Ordstyrer: Anne-Sophie 

 

 

Dagsorden: 

 

 

Referat: JK 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 5. 
min. 

 

 

Referatet godkendt. 

 

2. Meddelelser fra elevrådet.  

5. min. 

 

Marie fra elevrådet fremlagde flg.: 

1. Lektiecafé afholdes hver torsdag 

2. Der er ikke så stor interesse for projektet 
”Sindssyg Sund”   

3. Storegård ønskes forbedret 
4. Eleverne, især de små, ønsker mere 

bevægelse i timerne. 
5. Ønske om fællesarrangementer på tværs af 

årgange 



6. Markiser og rullegardiner skal repareres. 

 

 

3. Meddelelser fra formanden.  

Suppleringsvalget 

          (Klaus) 5. min. 

 

 

Pkt. 3 og pkt. 5 er slået sammen. 

1. Der er fokus på den økonomiske ramme i 
kommunen. Der er især 
specialundervisningsområdet samt 
specialskolerne, der belaster det 
kommunale budget. 

2. Fremtidens udskoling – Hans Toft har 
ønsket opbakning til projektet fra 
forældrebestyrelserne.  

3. Det frie skoledistriktsvalg stopper fra 
november medmindre man kan indgå en 
aftale med KL om at fortsætte som 
frikommune. 

4. Opgaveudvalget omkring sundhed og 
trivsel blandt de unge iværksætter 2 
undersøgelser på skolerne. 

5. Suppleringsvalg – er afviklet ved 
fredsvalg. Der er fundet en kandidat og en 
række suppleanter. Kandidaten deltager 
fra næste møde. Der er ordinært valg til 
SB i foråret 2020. 

 

4.  Meddelelser fra skolen.  

          

          5 min 

    

 

1. PWC er hyret til at lave en analyse, 
gennemgang og kortlægning af 
specialundervisningsområdet i Gentofte, 
da området presser den samlede 
budgetramme for skolerne. 

2. Skolen skal gennemføre 2 undersøgelser 
vedr. elevernes sundhed og trivsel. 
”Børneliv” 

3. Vi er blevet pålagt af udvise økonomisk 
tilbageholdenhed. Vi skal så vidt muligt 
vente til efter nytår med at foretage nye 
investeringer eller større indkøb. 

4. Vi er kommet på Aula, og det fungerer 
efter omstændighederne rigtigt fint.  

 

5. Suppleringsvalg til SB 

 



Klaus og PG 10 Min 

 

Behandlet under pkt. 3 

 

6. Trivselsmålingen - 
opmærksomhedspunkter - 25 Min 

 

Trivselsmålingen blev drøftet og 
gennemgået.  

 

7. Rygefri skole 

Anne-Sophie 15 Min. 

 

Barbara, Jens og Anne Sophie afholder et 
møde, og laver et udspil til, hvordan et 
udskolingsforløb omkring en indsats mod 
rygning kunne se ud. 

 

 

8. Honorar til skolebestyrelsen 

10 min 

 

 

Punktet udskydes 

 

9. Evt.  

Peter Gersvang og Anne Sophie har været 
til møde i Gentofte Ungeliv. Der åbner et 
multifunktionsbane ved ungdomsskolen på 
hjørnet ved Hartmannsvej, og skolen 
deltager med et hold ved åbningen. 

 

10. Punkter til kommende møder 

 Revideret Trivselshandleplan 

 Anbefaling vedr. dobbeltmandat 
 Honorar for skolebestyrelsesarbejde  
 Udvalgsbesøg 

 

 

 

Mødedeltagere: 

Klaus Munch Kjøller 
 

Anne-Sophie Gottlieb 

 



Signe Christensen 

 

Sidsel Thomsager 
 

Tine Filges afbud Kim Mårtensson 

 

Barbara Bertelsen 

 

Peter Gersvang  
 

Marie 8. B 

 

Jens Karstoft 
 

Jacob Ørskov Reese Afbud Alice Lykke 

 

Amanda 8 B Afbud Peter Svensson 

 

 

 


